
 

 

 
 
 
 
Nr. 88/2022 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 23 decembrie 2022, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 18 membri, 2 reprezentant ai 
satelor aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklós 
András – sat Coşeni, lipsind: Jánó Mihail, Jancsó Éva, Lakatos László. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1530/2022. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András primarul municipiului 
Sfântu Gheorghe, Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba viceprimarii municipiului Sfântu 
Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Bună 
dimineața. Salut colegii la o nouă ședință extraordinară a Consiliului Local. Începem să 
facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m./lb.r.): „Din 21 de consilieri suntem prezenți din 16, deci 5 consilieri în 
momentul de față lipsesc.  
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Scuze dle. președinte, Kádár Imola 
sunt prezent.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Deci sunt 
prezenți 17 conilieri, lipsesc 4 consilieri. Potrivit convocatorului transmis, pe Ordinea de zi 
avem un singur punct. (lb.m./lb.r.): Dacă are cineva propuneri de modificare, vă rog să o 
faceți.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Bună dimineața. Aș dori să 
adaug un punct D6, care se referă la aprobarea asocierii între Municipiul Sfântu Gheorghe 
și Asociația MERT Egyesület în vederea organizării unui eveniment caritabil de tineret cu 
ocazia Crăciunului. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumim. 
Înseamnă, că mai trebuie să propună cineva.” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. Eu aș dori 
să propun punctul D5 privind aprobarea rectificării bugetului general al municipiului 
Sfântu Gheorghe pe anul 2022. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim. 
Altceva?” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m./lb.r.): „O să spun eu, pentru că, 
probabil dl. viceprimar nu s-a putut conecta. (lb.r.): Deci va mai fi un punct D1: proiect de 



 

 

hotărâre privind aprobarea Proiectului tehnic pentru obiectivul de investiții „Lucrări de 
reabilitare termică a blocului de locuințe strada Gróf Mikó Imre bl. 13, sc. A, B, C” din 
municipiul Sfântu Gheorghe. Punct D2: proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului 
tehnic pentru obiectivul de investiții „Lucrări de reabilitare termică a blocului de locuințe 
din strada Gödri Ferenc bl. 5, sc. A, B, C, D, E” din municipiul Sfântu Gheorghe. Punct 
D3: proiect de hotărâre pentru aprobarea actualizării devizului general, aprobat prin HCL 
nr. 131/2019 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții pentru 
obiectivul de investiții „Modernizare strada Rozelor”, cu modificările ulterioare și 
modificarea HCL nr. 384/2021 privind aprobarea cererii de finanțare pentru participarea 
municipiului Sfântu Gheorghe la Programul național de investiții „Anghel Saligny”. Și 
punctul D4: proiect de hotărâre pentru actualizarea devizului general, aprobat prin HCL nr. 
114/2019 privind aprobarea studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiții 
„Realizare terminal transport public urban-județean, interjudețean”, cu modificările 
ulterioare. (lb.m./lb.r.): Vă mulțumesc mult de tot.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim 
frumos. (lb.r.): Dacă nu mai sunt alte intervenții și nu se mai propun alte proiecte, atunci 
propun să votăm cele 6 puncte, care au fost propuse să se introducă pe Ordinea de zi. Dl. 
Comăneci dacă sunteți de acord cu introducerea pe Ordinea de zi a proiectelor D1, D2, D3, 
D4, D5 și D6. Vă rog să votați.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu 
introducerea pe Ordinea de zi a celor 6 proiecte: D1, D2, D3, D4, D5 și D6. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt și eu de acord cu 
introducerea punctelor D1, 2, 3, 4, 5 și 6 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Și eu sunt 
de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor de la D1 până la D6.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea pe 
Ordinea de zi a celor 6 puncte.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „În cazul punctelor D1 și D2 nu 
voi vota, dar sunt de acord cu introducerea celorlalte puncte.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Și eu, Toth-Birtan Csaba 
sunt de acord. Pentru oarecare motiv nu s-a conectat telefonul, scuze.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru introducerea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, 
D3, D4, D5 și D6, dl. Zsigmond József nu votează punctele D1 și D2. 



 

 

 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim 
frumos. Deci cu 18 voturi pentru am aprobat luarea pe Ordinea de zi a celor 6 puncte. 
Acum să votăm Ordinea de zi în întregime, cu cele 7 puncte.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de 
acord cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi în întregime. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Deci Ordinea de zi a fost aprobată, cu completările care s-au efectuat. Vă rog să 
votăm modul de votare, respectiv, ca cele 7 proiecte să fie votate în final, la finalul 
prezentărilor.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
propunerea.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, votarea la sfârșit a punctelor. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua 
parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 
problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe 
înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Dl. președinte eu aș dori să 
semnalez faptul că, la punctele D1 și D2 sunt în situația menționată așa că, nu particip la 
deliberare și la vot la punctele D1 și D2.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Mai sunt și alte situații?” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Eu aș dori să semnalez faptul că la 
punctul D5, la subcapitolul 74.2 nu doresc să particip la deliberare și la vot, dacă este astfel 
posibil.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Mai sunt alte cazuri? Dacă nu, dorește cineva să se înscrie la Diverse? Dacă nu 
începem cu punctul 1.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
şi completării Contractului de delegare a gestiunii serviciului comunitar de administrare a 
domeniului public şi privat nr. 6.280/29.01.2016 – activitatea de administrare a bazelor 
sportive şi a activităților recreative şi distractive în Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Mulțumesc. Sepsi 
Rekreativ SA a solicitat unele modificări în Contractul de delegare a gestiunii serviciului 
comunitar de administrare a domeniului public şi privat– activitatea de administrare a 
bazelor sportive şi a activităților recreative şi distractive în Municipiul Sfântu Gheorghe, și 
anume: modificarea anexei, care înșiruiește prestațiile și tarifele aferente. Aici sunt niște 
modificări de tarife și includerea unui tarif nou. La alimentație publică în interiorul clădirii 
și utilități, tariful propus este de minim 15 lei/mp/lună+utilitățile trebuie plătit de către cel 
care folosește această locație. Abonamentul de sezon pentru instructorii de schi legitimați, 
se propune a fi 500 de lei pe sezon, respectiv biletul de grup pentru școlari 30 de lei prețul 
întreg, respectiv 50 lei prețul pentru posesorii Sepsi Card. Se solicită și modificarea anexei 
nr. 2 lista bunurilor mobile și imobile aferente serviciului, prin eliminarea poziției trei: 



 

 

teren cu destinație drum 2082 mp.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Székely Kincső), 
HOTĂRÂREA NR. 574/2022. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumim 
frumos. Dacă sunt întrebări, intervenții, propuneri legat de acest proiect? Dacă nu, comisia 
economică, juridică și cea de tineret și sport a avizat favorabil acest proiect de hotărâre. 
Dacă nu sunt întrebări, intervenții trecem la proiectul de hotărâre D1.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Proiectului tehnic pentru obiectivul de investiții „Lucrări de reabilitare termică a blocului 
de locuințe strada Gróf Mikó Imre bl. 13, sc. A, B, C” din municipiul Sfântu Gheorghe. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „În anexele la proiectul de 
hotărâre aveți proiectul tehnic pentru lucrarea reabilitare termică la blocul 13, sc. A, B, C, 
strada Gróf Mikó Imre. Lucrările în proiect vizează în principiu următoarele tipuri de 
lucrări: izolarea termică a fațadelor cu vată minerală bazaltică; termoizolarea planșeului 
superior; montarea tâmplărie exterioare tip termopan geam tripan; desfacerea izolației 
existente la nivelul podului și montarea stratului termoizolant nou și o șapă slab armată de 
6 cm; tratarea teraselor; demontarea și remontarea conductei de gaz; schimbarea 
iluminatului în scările imobilului; amplasarea pe acoperișul clădirii a unui sistem de 
panouri fotovoltaice, respectiv lucrări conexe, care sunt incluse; reabilitarea finisajelor 
după lucrările, care se fac; refacerea casei scării. Și aveți și devizul general actualizat al 
lucrării, care totalizează 5.420.964,90 lei, valoare care include și TVA-ul. 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Zsigmond József), 1 consilier lipsește de la vot (Székely Kincső), HOTĂRÂREA NR. 
575/2022. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumim 
frumos. Comisia economică și cea juridică a avizat favorabil proiectul de hotărâre. Dacă 
sunt întrebări, intervenții, propuneri? Dacă nu, trecem mai departe.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Proiectului tehnic pentru obiectivul de investiții „Lucrări de reabilitare termică a blocului 
de locuințe din strada Gödri Ferenc bl. 5, sc. A, B, C, D, E” din municipiul Sfântu 
Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Asemănător proiectului de 
hotărâre anterior și aici aveți cam aceleași tipuri de lucrări prevăzute în proiectul tehnic și o 
valoare a devizului general actualizat, în baza acestui PT, care totalizează 7.031,644,70, 
valoare care include și TVA-ul.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Zsigmond József), 1 consilier lipsește de la vot (Székely Kincső), HOTĂRÂREA NR. 
576/2022. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumim 
frumos. Comisia economică și cea juridică a avizat favorabil proiectul. Dacă sunt întrebări, 
intervenții, propuneri legat de aceasta? Dacă nu, trecem mai departe la punctul D3.” 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea 
actualizării devizului general, aprobat prin HCL nr. 131/2019 privind aprobarea 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul de investiții 
„Modernizare strada Rozelor”, cu modificările ulterioare și modificarea HCL nr. 384/2021 
privind aprobarea cererii de finanțare pentru participarea municipiului Sfântu Gheorghe la 
Programul național de investiții „Anghel Saligny”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 



 

 

viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „În ședința trecută am 
aprobat Hotărârea nr. 573, în care am corectat la solicitarea ofițerilor de evaluare din cadrul 
Programul național „Anghel Saligny” unele greșeli formale din documentația depusă. 
Iarăși ne-au semnalat, că s-au strecurat, adică n-am reușit să corectăm toate greșelile, și 
acum terbuie să abrogăm acea hotărâre și prin această hotărâre să punem în ordine anexa 
2.2c și aveți în anexă varianta corectată.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Székely Kincső), 
HOTĂRÂREA NR. 577/2022. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumim 
frumos. Comisia economică și cea juridică a avizat favorabil proiectul. Dacă sunt 
propuneri, întrebări, intervenții? Dacă nu sunt intervenții, trecem mai departe la punctul 
D4.” 
 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru actualizarea 
devizului general, aprobat prin HCL nr. 114/2019 privind aprobarea studiului de 
fezabilitate pentru obiectivul de investiții „Realizare terminal transport public urban-
județean, interjudețean”, cu modificările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Această lucrare a fost 
lansată prin licitație publică, privind execuția lucrărilor și nu s-a depus nici o ofertă. Am 
solicitat proiectantului o actualizare a devizului general și acesta a suferit o majorare de 
1.837.926,12 lei+TVA, astfel valoarea totală a devizului general se modifică la 
7.380.541,37 lei, inclusiv TVA-ul.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Székely Kincső), 
HOTĂRÂREA NR. 578/2022. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumim 
frumos. Dacă sunt întrebări, intervenții, propuneri? Dacă nu sunt, mergem mai departe la 
punctul D5.” 
 PUNCTUL D5 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
rectificării bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2022. Prezintă: 
Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc frumos. 
(lb.r.): La ultima ședință a guvernului, municipiul Sfântu Gheorghe la solicitarea primăriei 
și cu sprijinul UDMR a obținut o sumă de 6.867.730 lei. Cu această sumă se va rectifica în 
plus bugetul municipiului Sfântu Gheorghe, venituri din valorificarea unor bunuri 130.150 
de lei, respectiv subvenții pentru acordarea ajutorului pentru încălzirea locuinței în valoare 
de 419.500 de lei. Deci aceste trei sume sunt în plus. Avem și o sumă în minus, respectiv 
sume primite de la Uniunea Europeană, aceaste sume vor ajunge la bugetul nostru doar 
anul viitor, astfel vorbim de o rectificare 1.638.390 lei. În ceea ce privește cheltuielile, 
câteva sume mai mari o să enumăr: 236.250 lei pentru cofinanțarea programelor bisericilor 
creștine, 419.500 lei acordarea ajutorului pentru încălzirea locuinței, 434.660 lei plata 
serviciilor de salubrizare și 320.250 lei pentru ajutoare de minimis pentru sprijinirea 
Intreprinderilor Mici și Mijlocii din Municipiul Sfântu Gheorghe. În acest moment mai 
sunt câteva informații interesante pe care aș dori să vă spun în legătură cu bugetul. La data 
de 22.12. în ceea ce privește încasările am depășit suma de 200 de milioane de lei. În ceea 
ce privește cotele și sumele defalcate din impozitul pe venit am depășit suma de 100 de 
milioane de lei. Veniturile proprii ale municipiului Sfântu Gheorghe a depășit 145 de 
milioane de lei la data de 22.12. și în acest moment putem afirma că, sfârșitul anului vom 



 

 

avea o sumă pe care putem să-l punem în fondul de rezervă și să începem anul viitor cu o 
sumă la dispoziția Consiliului Local. (lb.m./lb.r.): Vă mulțumesc mult de tot.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Vajna 
László), 1 consilier lipsește de la vot (Székely Kincső), HOTĂRÂREA NR. 579/2022. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumim 
frumos. Dacă sunt întrebări, intervenții în legătură cu prezentarea d-lui primar, legat de 
modificarea bugetului? Dacă nu, mergem mai departe la ultimul punct, D6.”
 PUNCTUL D6 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii 
între Municipiul Sfântu Gheorghe și Asociația MERT Egyesület în vederea organizării 
unui eveniment caritabil de tineret cu ocazia Crăciunului. Prezintă: Vargha Fruzsina, 
viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc frumos. 
Deci este vorba despre, cum s-a spus deja, un contract de asociere între Municipiul Sfântu 
Gheorghe și Asociația MERT în vederea organizării unui eveniment caritabil, care va avea 
loc pe 25 decembrie 2022 la clădirea Fabricii de Țigarete, care considerăm, că este un 
spațiu potrivit pentru organizarea unei manifestări care este dedicată tinerilor, iar scopul 
acestui eveniment este într-un fel și sensibilizarea tinerilor asupra problemelor sociale. Vă 
mulțumesc.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Székely Kincső), 
HOTĂRÂREA NR. 580/2022. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Mulțumim 
frumos. Dacă sunt întrebări, intervenții în legătură cu prezentarea d-nei viceprimar? Bine, 
dacă nu sunt putem trece votarea punctelor de pe ordinea de zi.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele 1, respectiv D1, D2, D3, D4, D5 și D6. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, respectiv D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, la fel și cu D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Și eu sunt 
de acord cu proiectele de hotărâri 1, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord 
cu punctul 1, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, respectiv de la D1 până la D6. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, respectiv D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): ”Sunt de 
acord cu punctele 1, respectiv D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 



 

 

hotărâri 1, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): ”Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, respectiv D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, respectiv D1, D2, D3, D4 și D6. La punctul D5 nu particip la vot.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): ”Sunt de acord cu 
punctele 1, respectiv D1, D2, D3, D4, D5 și D6. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc frumos. ”Sunt 
de acord cu punctul 1, la punctele D1 și D2 nu particip la vot și sunt de acord cu punctele 
D3, D4, D5 și D6. Mulțumesc frumos. Sărbători fericite tuturor.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Dl. primar aș dori să întreb dacă ședința ordinară de sfârșit de an va fi joia 
viitoare?” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Da, așa este. Ședința 
ordinară va fi joi și după aceea vom ciocni pentru anul trecut, dacă va fi prezentă toată 
lumea, sau cu cine va fi prezent.”  
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Aș dori să semnalez faptul 
că săptămâna viitoare vom acorda și bursele de excelență Sfântu Gheorghe, în cadrul 
ședinței.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine. (lb.r.): 
Deci săptămâna viitoare joi o să avem ședința ordinară, pe 29. (lb.m.): Nu s-a înscris 
nimeni la Diverse. Și eu vă doresc tuturor sărbători fericite, un crăciun pașnic, 
binecuvântat.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 26 ianuarie 2023. 
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